
Livsstilsboliger 50+ 
Herredsvej 23

Vi vil løbende holde jer orienteret om processen og glæder os til 
at kunne vise jer tegninger, når vi er et stykke længere i 
processen. 

Hvis I har spørgsmål er I altid velkomne til at ringe eller skrive. I 
må gerne dele materialet med venner og bekendte, såfremt I 
kender nogle, som I gerne vil have som naboer :-)  

Vi har vedhæftet det tidligere informationsbrev samt oplægget 
fra borgermødet. 

Vi var forleden ude i det smukke frostvejr og tog nogle billeder, 
som vi gerne vil dele med jer. I kan se nogle af dem på de 
følgende side. 

Glade og solrige vinterhilsner,  

Marie og Matias 

Kære venner, 
  
Vi er gået igang med at tegne skitseprojekt for den fremtidige 
bebyggelse på Herredsvej 23 og har en god dialog med 
Favrskov Kommune, der er positive overfor projektet. Vi er 
altså i den indledende fase, hvor vi undersøger og 
konkretiserer planer for det som senere danner grundlaget for 
udarbejdelse af en lokalplan for selve bebyggelsen og 
udendørsarealerne.  

Bæredygtighed står som et centralt begreb - både 
miljømæssigt, socialt og økonomisk - i udarbejdelsen af 
materialet.  

Tidsplanen holder som nævnt i oplægget på borgermødet i 
september i Hammel. Vi regner med at kunne opstarte 
lokalplan før sommerferien.  








